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خبر »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید  سیدعلی سیدجوادی  را گرامی می دارد

رئیس شورای عالی سازمان نظام پرستاری با تاکید بر 
لزوم توجه بیشتر به نظام سلامت در دولت سیزدهم، 
رئیس جمهور  از  پرستاری  مهم جامعه  درخواست   ۳

منتخب را تشریح کرد.
دکتر شمس الدین شمسی، درباره اقدامات دولت های 
یازدهم و دوازدهم در نظام سلامت و همچنین مباحث 
کاندیداهای  مناظره های  در  که  پرستاران  با  مرتبط 
انتخابات ریاست جمهوری تا کنون مطرح شده، گفت: 
توسعه تخت های بیمارستانی، تخت های ویژه و مقداری 
توجه به اعتبارات نظام سلامت از مواردی است که در 
این دولت به آن توجه شده است؛ ولی واقعیت این 
است که توجه کافی بویژه در بخش عدالت در نظام 
البته قصد تخریب  سلامت هنوز مغفول مانده است؛ 
اقدامات دولت فعلی را نداریم این موضوع تنها متوجه 
این دولت نیست و در مورد سایر دولت ها نیز صادق 
است. یکی از خواسته های مهم کارکنان نظام سلامت 
همواره موضوع عدالت در سلامت است که مورد غفلت 

قرار گرفته است.
این  سلامت  در  عدالت  جنبه های  از  یکی  افزود:  وی 
است که تنها یک قشر خاص در تصمیم گیری ها موثر 
نباشند و به همه کارکنان نظام سلامت در مدیریت ها، 
تصمیم گیری ها و... توجه شود. جنبه دیگر عدالت در 
پرداخت ها در مجموعه نظام سلامت است. اما مهمترین 
از  مردم  یکسان  برخورداری  در سلامت  عدالت  بخش 
خدمات است تا به شکل عادلانه به خدمات سلامت 
دسترسی داشته باشند که این هم مورد غفلت قرار گرفته 
است و همه مردم در همه نقاط کشور نمی توانند به 
شکل عادلانه به خدمات نظام سلامت دسترسی داشته 
باشند. از طرفی پرداختی از جیب مردم افزایش یافته 

است و این به شدت بر سلامت مردم اثرگذار است.
وی مورد دیگر مغفول مانده در نظام سلامت را توجه 
به امر پیشگیری خواند و افزود: درست است که مقوله 
درمان حساسیت ها و پیچیدگی های خود را دارد و برای 
مردم هم ملموس تر است اما تا چه زمانی درمان باید 
در اولویت باشد و از پیشگیری از بروز بیماری ها غافل 
شویم؟ متاسفانه به بخش بهداشت و پیشگیری در خط 
اول نظام سلامت توجه کافی نمی شود؛ البته نمی گوییم 
هیچ کاری صورت نگرفته است و نمی خواهیم شرایط را 
به شکل مطلق سیاه ببینیم ولی اهمیت کافی به موارد 

ذکر شده داده نشده است و همچون سایر ادوار درمان در 
اولویت بود؛ در حالی که توجه کافی به امر بهداشت و 

پیشگیری کم هزینه تر و موثرتر است.
شمسی درباره رسیدگی به مطالبات پرستاران در دولت 
اتفاقات  گذشته  یکسال  طی  در  کرد:  اظهار  دوازدهم، 
مثبتی رخ داد که البته تنها مختص پرستاران نبود بلکه 
شامل کادر درمان می شد. با پیگیری های سازمان نظام 
پرستاری توفیقاتی در پرداختی ها صورت گرفت که البته 
مربوط به بخش دانشگاهی بود. از طرفی به دلیل شیوع 
کرونا استخدام های بیشتری صورت گرفت، اما مهم ترین 
انتظار ما از دولت این بود که قانون بر زمین مانده تعرفه 
گذاری خدمات پرستاری را به سرانجام برساند که این 
توفیق حاصل نشد. گرچه پس از فرمایشات مقام معظم 
رهبری اقداماتی در چند ماه اخیر صورت گرفت ولی به 
نظر می رسد در این دولت توفیق حاصل نخواهد شد و 
این گله مندی نسبت به عملکرد دولت در این بخش 

وجود دارد.
تاثیر کرونا  درباره  پرستاری  نظام  عالی  رئیس شورای 
بر عدم دستیابی به اهداف تعیین شده نظام سلامت 
در دولت دوازدهم، تاکید کرد: کرونا تمام ابعاد جامعه 
را تحت تاثیر قرار داد و جنبه های منفی بسیار زیادی 
توجه  سبب  می کنم  فکر  دیگر  سوی  از  ولی  داشت؛ 

بیشتر به امر بهداشت و درمان شد و محرز گشت که 
سلامت جزو مهم ترین مسائل کشور است و باید جزئی 
از اولویت های اصلی قلمداد شود. امیدوار هستیم کرونا 
هرچه زودتر از جوامع بویژه کشور ما رخت بر بندد، اما 
باید بدانیم کروناها و مشکلات دیگر هم می توانند به 
وجود آیند. سلامت برای مردم همچون نان شب است 
و نیازمند توجه کافی ۳ رکن اساسی دولت، مجلس و 

قوه قضائیه است .
وی افزود: از توقعات اصلی ما این است که سلامت، 
دسترسی همگانی به آن و کاهش هزینه و پرداختی 
از جیب مردم برای نظام سلامت اولویت جدی دولت 
خاصی  قشر  برای  تنها  سلامت  حوزه  باشد.  بعدی 
همین  گذشته  دولت های  تمام  از  ما  گله  نیست. 
موضوع است که نظام سلامت را تنها گروهی خاص 
نبینند و همه کارکنان نظام سلامت را در امور مورد 

توجه قرار دهند.
وی گفت: در این میان جامعه پرستاری هم سه خواسته 
انسانی پرستاری کافی  مهم دارد؛ یکی تامین نیروی 
است  پرستاری  خدمات  تعرفه گذاری  دیگری  و  است 
تا این قانون بر زمین مانده بالاخره در دولت آینده به 
سرانجام برسد. از سوی دیگر سومین خواسته ما اجرای 

کامل قانون ارتقای بهره وری در نظام سلامت است.

۳ خواسته پرستاران از رئیس جمهور آتی؛

سلامت همچون نان شب، اولویت دولت سیزدهم باشد

بهداشت و سلامت حرف اول

کرونا در ایران

اثرات منفی تغییرات آب و هوایی 
و ماهیگیری مخرب؛

صلح سبز: اقیانوس ها به ورطه 
نابودی می روند

سازمان محیط زیستی صلح سبز هشدار داد: اقیانوس های 
جهان در اثر تغییرات آب و هوایی و ماهیگیری مخرب در 
یک »ورطه مرگ« قرار دارند و رهبران جهان برای جلوگیری 

از آن، تلاش کافی ندارند.
ترکیبات شیمیایی  اعلام صلح سبز در حال حاضر  بنابر 
آب های جهان در اثر انتشار گازهای گلخانه ای به سرعت 
در حال تغییر است و در عین حال کشتی هایی با تورهای 

بزرگ با صید ماهی ها، دریاها را غارت می کنند.
ویل مک کالوم، رئیس اداره اقیانوس های صلح سبز در 
انگلیس گفت: در حال حاضر دولت انگلیس در یک صحنه 
از  فرایند حفاظت  در  ادعا می کند که  ایستاده و  جهانی 
اقیانوس ها نقش رهبر و پیشرو را ایفا می کند زیرا این مناطق 
حفاظت شده دریایی در اطراف خط ساحلی این کشور وجود 
دارد اما واقعیت این است که داخل این مناطق حفاظت شده 

مجاز هستید تقریبا هر کاری که دوست دارید انجام دهید.
بنابر این گزارش ناظر عملیات اقیانوسی، کشتی های بزرگ 
با تورهایی که چندین کیلومتر طول دارند و همه چیز را در 

مسیر خود غارت می کنند، ردیابی می کند.
همچنین گروه حفاظت از اقیانوس ها از این داده های 
ردیابی ماهواره ای استفاده کرده اند که نشان می دهد قایق 
مناطق  در  را  در سال ۲۰۲۰ میلادی، ۶۸ هزار ساعت  ها 
حفاظت شده دریایی انگلیس طی کرده اند که نسبت به 

سال قبل آن افزایش ۱۰ درصدی داشته است.
براساس این مطالعات محققان و کارشناسان علوم زیست 
محیطی هشدار داده اند که اقیانوس ها در ورطه مرگ قرار 
دارند و ماهیگیری مخرب و تغییرات اقلیمی، شرایط را 
برای این زیستگاه های حیاتی و ارزشمند در سیاره زمین 

وخیمتر کرده است.

تعداد بهبودیافتگان کرونا به دو 
میلیون ۵۹0 هزار و ۶۸2 تن رسید

وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد: با فوت 
۱۵۷ نفر دیگر از هموطنان مبتلا به کووید۱۹ در شبانه روز 
گذشته، تعداد جان باختگان این بیماری در ایران به ۸۱ 

هزار و ۵۱۹ نفر رسید.
آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  عمومی  روابط  مرکز 
پزشکی در اطلاعیه ای اعلام کرد: در شبانه روز گذشته و بر 
اساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۱۰ هزار و ۵۹۸ بیمار 
جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که ۱۵۵۷ 
نفر از آنها بستری شدند و مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور 

به دو میلیون و ۹۹۰ هزار و ۷۱۴ نفر رسید.
وزارت بهداشت در این اطلاعیه افزود: تاکنون دو میلیون 
۵۹۰ هزار و ۶۸۲ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان 
ها ترخیص شده اند. ۳۵۸۴ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ 
نیز در بخش های مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت 
مراقبت قرار دارند و ۲۱ میلیون و ۶۵ هزار و ۴۵۱ آزمایش 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
تاکنون چهار میلیون و ۲۸۱ هزار و ۲۶۸ نفر دوز اول واکسن 
کرونا و ۷۰۶ هزار و ۶۹۵ نفر نیز دوز دوم را دریافت کرده 
و واکسینه شده اند. مجموع واکسن های تزریق شده در 

کشور به چهار میلیون و ۹۸۷ هزار و ۹۶۳ دوز رسید.
بر اساس آمار رسمی کشورها ویروس کرونا تاکنون حدود 
۱۷۴ میلیون نفر را در دنیا به طور قطعی مبتلا کرده و 
بیش از سه میلیون و ۷۴۴ هزار نفر نیز بر اثر بیماری 
ویروس  جهش  داده اند.  دست  از  را  خود  جان  کووید۱۹ 
کرونا در انگلستان، بزریل، هندوستان و آفریقای جنوبی که 
موجب افزایش سرایت، بیماری زایی و مرگ و میر آن شده، 

نگرانی های جدیدی را در جهان به وجود آورده است.

اداره سرطان وزارت بهداشت، درمان و آموزش  رئیس 
فرآیند  به  توجه  با  سرطانی  بیماران  گفت:  پزشکی 
تشخیص و درمان بیماری، مشکلی در تزریق واکسن 

کرونا ندارند.
دکتر علی قنبری مطلق افزود: بیماران سرطانی منعی 
افرادی که شیمی  و  ندارند  کرونا  واکسن  تزریق  برای 
درمانی و جراحی می کنند، باید یک هفته فاصله میان 

تزریق واکسن کرونا و شیمی درمانی یا جراحی داشته 
باشند.

و  مغز  پیوند  تحت  که  بیمارانی  داشت:  اظهار  وی 
ماه  تا ۶  است سه  لازم  نیز  گیرند  قرار می  استخوان 
میان تزریق واکسن کرونا و پیوند فاصله داشته باشند و 

ممنوعیتی برای تزریق این واکسن ندارند.
قنبری مطلق با بیان اینکه بیماران مبتلا به انواع سرطان 

با خیال آسوده می توانند واکسن بزنند، تصریح کرد: 
بیماران سرطانی که به کرونا مبتلا می شوند بیشتر در 
معرض آسیب ها، عوارض و بستری در بیمارستان و 
مرگ و میر هستند و باید پروتکل های بهداشتی را بطور 

کامل رعایت کنند.
وی تصریح کرد: اگر مشکلاتی مثل تب پایدار و کاهش 
وجود  بیماران  این  در  نفس  تنگی  و  اکسیژن  سطح 

داشته باشد باید به پزشک مراجعه کنند.
به گفته رئیس اداره سرطان وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی، سالانه ۱۳۵ هزار مورد ابتلا به بیماری 
سرطان در کشور افزوده می شود و این سرطانها رو به 
رشد بوده، اکنون سرطان پروستات در مردان و سرطان 
سینه در زنان در صدر انواع سرطان قرار دارند و باید مردم 
برای پیشگیری از ابتلا به انواع سرطان، شیوه زندگی 

خود را اصلاح کنند.
قنبری مطلق افزود: فعالیت بدنی ناکافی، مصرف کم 
میوه ها و سبزیجات و افزایش مصرف سیگار، الکل و 
غذاهایی که حاوی چربی هستند از عوامل محیطی بروز 
سرطانهاست و لازم است مردم نسبت به این بیماری 
آگاه تر و با  پیروی از سبک زندگی سالم از ابتلا به آن 

پیشگیری کنند.

»رئیس اداره سرطان وزارت بهداشت« خبر داد:

مبتلایان به سرطان مشکلی در تزریق واکسن کرونا ندارند
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »امین الله عروجی «جامعه
  - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

به  کانادا،  در  دارنده یک کامیون  ژوئن،  روز یکشنبه ۶ 
صورت عامدانه به یک خانواده پنج نفره مسلمان حمله کرد 
و ۴ عضو خانواده در این حادثه کشته شدند، قربانیان 
این حادثه یک خانم ۷۴ ساله، یک مرد ۴۶ ساله، یک 

خانم ۴۴ ساله و یک دختر ۱۵ ساله بودند، همچنین پسر 
کوچکِ ۹ ساله این خانواده نیز، براثر جراحاتی که برداشته 

بود در بیمارستان به سر می برد.
بیل بلر، وزیر امنیت عمومی و آمادگی اضطراری کانادا نیز 
این حمله را اقدامی وحشتناک اسلام هراسی توصیف 
کرد، همچنین بلر افزود: آن ها معتقدند این خانواده به 
دلیل ایمانشان مورد هدف قرار گرفته اند و انگیزه حمله به 

دلیل نفرت از مسلمانان بوده است.
جاستین ترودو نخست وزیر کانادا در روز سه شنبه 8 ژوئن 
مصادف با ۱۸ خرداد، در سخنرانی که در مجلس عوام این 
کشور داشت، از این حادثه به عنوان یک حمله تروریستی 
نام برد، همچنین اعلام کرد: این کشتار اتفاقی نبوده و ما 

نه تنها نباید به چنین رفتار وحشیانه ای در کشور و حتی 
جهان عادت کنیم، بلکه باید جهت اصلاح فرهنگ، دست به 
اقدامی جدی بزنیم. مضمون این حادثه یک جوان ۲۰ ساله 
کانادایی بوده است که اندکی پس از رخ دادن حادثه بازداشت 

و روز دوشنبه به چهار قتل عمد و سوءقصد متهم شد.
در رسمی ترین واکنش سیاسی به این موضوع، عمران خان 
نخست وزیر پاکستان نیز روز گذشته در حساب کاربری 
خود در شبکه اجتماعی توییتر، قتل خانواده مسلمان در 
کانادا را محکوم و آن را بیانگر تشدید پدیده اسلام هراسی 
به  خطاب  همچنین  وی  دانست،  غربی  کشورهای  در 
جامعه جهانی، خواستار اقدام جدی و قاطعانه علیه اسلام 

هراسی شد.

»اسلام هراسی« این بار در کانادا؛

حمله با کامیون به یک خانواده پنج نفره مسلمان!

اقتصاددیدگاه

»مدیر تولید شرکت ملی نفت ایران« 
مطرح کرد:

آمادگی برای بازگرداندن تولید 
نفت ایران به میزان پیش از تحریم

برنامه ریزی  گفت:  ایران  نفت  ملی  شرکت  تولید  مدیر 
دقیقی برای بازگردانی تولید نفت به رقم پیش از تحریم 
در دوره های زمانی یک هفته ای، یک ماهه و سه ماهه انجام 
شده است و در صورت رفع تحریم ها، بخش عمده تولید 

نفت کشور طی یک  ماه احیا می شود.
»فرخ علیخانی« افزود: پس از اعمال دوباره تحریم ها علیه 
سناریوی  تدوین  تولید،  کنترل  سناریوی  تدوین  و  ایران 
برای  و  گرفت  قرار  کار  دستور  در  هم  تولید  بازگردانی 
احیای تولید در بازه های یک هفته ای، یک ماهه و سه ماهه 

برنامه ریزی شد.
بازگردانی  برای  نیاز  مورد  زمانی  بازه  اگرچه  گفت:  وی 
اساس  بر  اما  گرفته ایم،  نظر  در  را سه ماهه  تولید  کامل 
برنامه ریزی ها و مقدماتی که فراهم شده است، پیش بینی 
می کنیم عمده ظرفیت هدف گذاری شده را طی یک  ماه 

احیا کنیم.
ادامه داد: رویکرد ما  ایران  مدیر تولید شرکت ملی نفت 
همواره این بوده که آمادگی کامل داشته باشیم تا هر زمان 
تولید حداکثری نفت مطالبه شد، بتوانیم بازگردانی تولید را 
در کوتاه ترین زمان ممکن محقق کنیم. به همین منظور 
میدان ها چاه به چاه بررسی شده اند و طبیعی است که 
بعضی از چاه های جوان و پرانرژی به سرعت به مرحله تولید 
بازمی گردند، بعضی از چاه ها هم به دلیل نیاز به اسیدکاری، 
خدمات فنی لوله مغزی یا نیاز به دکل برای تعمیرات، با 
صرف زمان و هزینه بیشتری احیا می شوند، البته بعضی 
از چاه ها هم در این مدت به تناوب باز و بسته شده اند تا 

توان آنها از دست نرود.
علیخانی در پاسخ به این پرسش که با توجه به هزینه کرد 
۸۰۰ میلیون دلاری برای احیای چاه های نفتی در پسابرجام، 
هزینه های لازم برای بازگردانی ظرفیت تولید نفت به مقدار 
پیش از تحریم در این مقطع زمانی چقدر برآورد می شود، 
و  چاه ها  احیای  است  طبیعی  حال  هر  به  کرد:  اعلام 

بازگردانی تولید هزینه هایی خواهد داشت.
وی خبر داد: برنامه ما به بازگردانی ظرفیت پیشین تولید 
محدود نیست و در گام دوم، برای افزایش دوباره ظرفیت 

تولید نفت نیز برنامه ریزی کرده ایم.
مدیر تولید شرکت ملی نفت ایران در توضیح بیشتر گفت: 
میانگین تولید روزانه نفت ایران در پسابرجام روزانه سه 
میلیون و ۳۸۰ هزار بشکه بود و شرکت ملی نفت ایران 
گام  در  تحریم ها،  رفع  در صورت  است  کرده  برنامه ریزی 
گام  در  و  برگرداند  را  تحریم ها  از  پیش  تولید  نخست، 
بعدی، افزایش ظرفیت تولید به بیش از ۴ میلیون بشکه 

را عملیاتی کند.
علیخانی با بیان اینکه تلاش و برنامه ریزی های این شرکت 
بر تحقق تولیدی پایدار متمرکز است، افرود: هدف افزایش 
ظرفیت سازی ها،  که  می کنیم  دنبال  به نحوی  را  تولید 
مقطعی و زودگذر نباشد و هر آنچه بر ظرفیت تولید افزوده 

می شود، در بلندمدت قابل اتکا و پایدار باشد.

پورابراهیمی باز هم رییس 
کمیسیون اقتصادی شد

اعضای هیئت رییسه کمیسیون اقتصادی مجلس برای سال 
دوم فعالیت مجلس یازدهم انتخاب شدند.

در جلسه بعد از ظهر امروز )چهارشنبه( کمیسیون اقتصادی 
مجلس و در جریان انتخاب اعضای هیئت رئیسه جدید این 
کمیسیون محمدرضا پورابراهیمی مجدداً به عنوان رئیس 

کمیسیون اقتصادی انتخاب شد.
همچنین سید کاظم موسوی و سید احسان خاندوزی به 
عنوان نواب رئیس کمیسیون اقتصادی، غلامرضا مرحبا 
انور حبیب زاده بوکانی و علیرضا  به عنوان سخنگو و 
انتخاب  کمیسیون  این  دبیران  عنوان  به  هم  زندیان 

شدند.

بدون شک، ظرفیت و پتانسیل هندبال لرستان فرا استانی 
است ، امری که در سال های نه چندان دور لرستان را 
به مهد بازیکنان ملی پوش تبدیل کرده بود، به طوری 
که علاوه بر عضویت بازیکنان لرستانی در باشگاه های 
استان های دیگر، در اکثر رده های سنی، هندبالیست های 
لرستانی به اردوهای تیم ملی راه پیدا می کردند یا عضو 
فیکس تیم ملی ایران بودند، زمان زیادی از آن نسل 
را  ایران  ملی  تیم  شاکله  که  این  و  نمی گذرد  طلایی 

بازیکنان لرستانی تشکیل می دادند.
مردان خوش نام و صاحب سبکی اکنون نیز در لباس 
به شمار  لرستان  و  ایران  هندبال  مفاخر  از  مربیگری، 
می روند یا بازیکنان لرستانی که در این روزها در لیگ های 
معتبر اروپایی می درخشند، موید این مطلب درخشش 
کم نظیر سعید حیدری راد دروازه بان شایسته لرستانی 

است که با درخشش خود، کماکان نشان می دهد لرستان 
هنوز در هندبال چقدر صاحب سبک و استعداد است 
و اینکه هنوز هم می توان لرستان را مهد ملی پوشان 

هندبال ایران دانست.
اکثر هیات های استانی دارای خانه تخصصی هستند 
اما لرستان با این همه موفقیت مورد بی مهری عجیبی 
قرار گرفته است! نسل جدید هندبال لرستان در حال 
پوست اندازی است و حضور جوانان و نوجوانان شایسته 
لرستانی در اردو  های تیم ملی، خود گواه این مطلب 
است و مهم تر اینکه به رغم این موفقیت ها، بسیار 

عجیب و ناراحت کننده است که با این پتانسیل بالای 
استان لرستان، کماکان رشته پرطرفدار هندبال در استانِ 

لرستان، مورد توجه مسولان این استان قرار نمی گیرد.
انجام این مهم، ورود جناب استاندار و پیگیری مدیر 
کل ورزش و جوانان لرستان را در رایزنی با فدراسیون 
می طلبد، لذا از آن مسولان انتظار می رود ضمن حمایت 
از تنها نماینده لرستان در لیگ دسته اول، در کنار آن 
موضوع خانه هندبال استان را نیز دنبال نمایند، زیرا وضع 
پرافتخار  استان  ورزش  به هیچ وجه شایسته  موجود 

لرستان نبوده و نیست.

سخنگوی صنعت برق گفت: در اوج گرمای شدید بوشهر، 
و  کشف  دیجیتال  ارز  غیرمجاز  استخراج  دستگاه   ۹۶
جمع آوری شدند که با این تعداد، در یک هفته گذشته 
بیش از ۳ هزار دستگاه ماینر استخراج غیرمجاز رمز ارز، 

شناسایی و جمع آوری شد.

»مصطفی رجبی مشهدی« افزود: این ۹۶ دستگاه ماینر 
که با استفاده از برق غیرمجاز در حال استخراج رمز ارز 
بودند، پس از دریافت گزارش های مردمی کشف و جمع 

آوری شدند.
وی ادامه داد: برق مصرفی این مراکز به اندازه مصرف 

بیش از یکهزار خانوار در منطقه معتدل است.
سخنگوی صنعت برق خاطرنشان کرد: جای این پرسش 
باقی است درمنطقه ای که هوا بسیار گرم و به خرما پزان 
مشهور است، فعالیت این دستگاه ها چه توجیهی جز 

سوء استفاده از حقوق سایر مشترکان دارد.
رجبی مشهدی ادامه داد: اگر برق این مراکز قطع نمی 
شد، بیش از صد خانوار بوشهری باید گرما را در خاموشی 

سپری می کردند.
در  تا  خواست  هموطنان  همه  از  حال  عین  در  وی  
صورت مشاهده افراد یا مراکزی که به صورت غیرمجاز 
دیگری  فعالیت  هر  یا  رمزارز  استخراج  برای  برق  از 
استفاده می کنند، موارد را از طریق سایت سمات به 
https://www.tavanir.org.ir/samaat/pages/آدرس

cryptocurrency.php  به اطلاع صنعت برق برسانند و از 
پاداش معرفی و همکاری نیز بهره مند شوند.

کل  دادستان  قضایی  معاون  خشنودی«  »رضا  پیشتر 
کشور در حقوق عامه با ارسال نامه ای ۴ بندی خطاب 
به دادستان های عمومی و انقلاب سراسر کشور، با اشاره 
به وضعیت بحرانی ناشی از کاهش تولید برق، خواستار 
برخورد قاطع آنان با مراکز غیرمجاز استخراج رمز ارز و 

همکاری با وزارت نیرو شد.
در این نامه همچنین با اشاره به مصوبه های شورای 
عالی امنیت ملی و هیات وزیران آمده است: با عنایت 
به وضعیت بحرانی ناشی از کاهش تولید برق و ضرورت 
مدیریت مصرف و نظارت بر حسن اجرای دستورهای 
صادره در این خصوص، حسب مصوبه های شورای عالی 
امنیت ملی و شورای عالی قضایی و توجه به اعلام 
رئیس جمهور محترم در جلسه مورخ ۵ خرداد هیات 
وزیران مبنی بر ممنوعیت تولید و استخراج رمز ارزها 
در کشور حتی مراکز دارای مجوز، تا پایان شهریورماه 
امسال و همچنین هماهنگی به عمل آمده با سازمان 
بازرسی کل کشور در جهت جلوگیری از قطع مکرر برق 
و تبعات زیانبار اقتصادی و اجتماعی و نیز نارضایتی 
عمومی هموطنان، شایسته است نسبت به موارد ذیل 

اهتمام جدی بعمل آورند.

مهد هندبال، در اوجِ بی مهری؛

لرستان مدعی هندبال ایران را دریابید!

»سخنگوی صنعت برق« خبر داد:

سه هزار دستگاه استخراج رمزارز غیرمجاز کشف شد

فرشیدگلهداری

نویسندهوخبرنگار

دریچه ورزشی

محمدرضارییسیدهکردی

نویسنده
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انتخابات
تبریک ابراهیم رئیسی به تیم ملی والیبال ایران

سید ابراهیم رئیسی طی پیامی پیروزی مقتدرانه بلند قامتان ایران در برابر تیم والیبال امریکا را تبریک گفت.
در این پیام آمده:

از پیروزی و تلاش جوانان رشید، بلند قامت، بلند همت و غیور کشور عزیزمان، ایران قوی در برابر تیم والیبال 
امریکا تشکر میکنم و این پیروزی دلچسب را به ملت عزیز ایران صمیمانه تبریک عرض مینمایم.

عملکرد برخی حاضرین در عرصه این دوره انتخابات ریاست 
جمهوری به گونه ای است که یکبار دیگر ثابت کرد، عرصه 
انتخابات در کشورمان به عرصه ای بی تقوا تبدیل شده 

است.
واقع  گرایی و واقع  بینی اصل و قاعده انکارناپذیری است 
که در هر رویداد و حرکت جمعی نظیر انتخابات باید مبنا 
و معیار ارزیابی قرار گیرد تا بتوان به نتایج منطقی، مقرون 

به واقعیت و قابل تحقق دست یافت.
با این حال اما، معلوم نیست که چرا با وجود قرائن و 
به  مردم  تمایل همگانی  و  گرایش  از  بی شمار  شواهد 
آیت الله رئیسی یکی از نامزدهای این دوره از انتخابات 
ریاست جمهوری، برخی افراد، گروه ها و احزاب نه تنها اصل 
واقع گرایی در گرایش عمومی به ایشان را بر نمی تابند، 
بلکه در مواردی دست به تخریب، تهمت، افترا و دروغ و 

مجموعه ای از کارهای غیراخلاقی می زنند.
یکی از این بی اخلاقی ها نشان دادن ساختمان های مجلل 
و نسبت دادن آن به عنوان ستاد آقای رئیسی است، این 
درحالی است که آیت الله رئیسی در روز ثبت نام خود 
تاکید کرد که هیچ بنا و برنامه ای در جهت ایجاد ستادهای 
انتخاباتی فراگیر ندارد، گرچه مردم از روی میل و به صورت 
خودجوش اقدام به راه اندازی ده ها و شاید صدها ستاد 
مردمی حمایت از رئیسی کرده اند که نمونه های آن در البرز 

و شهرستان های این استان بسیار مشهود است.
همچنین در مناظره های تلویزیونی، نامزدهای انتخاباتی که 
بیشتر به منازعه شبیه بود و با اتهام های واهی و گاه با 
متلک، مرزهای ادب و اخلاق را زیرپا گذاشتند، نکته جالب 
توجه این بود که برخی رقبا به جای پاسخ به پرسش ها و 
طرح راهکارهای خود، تلاش داشتند نقطه قوت ابراهیم 
رئیسی دایر بر اینکه ایشان از جوانی و حتی نوجوانی در 
پست های کلیدی خدمت کرده است را به عنوان نقطه 

ضعف او وانمود کنند.
مگر جز این است که واگذاری مسئولیت های بزرگتر و 
حساس تر به رئیسی بیشتر و صرفا به خاطر شایستگی 
و توانمندی های مدیریتی او در هر پست و مقامی بوده 
است، آیا از تولیت آستان قدس رضوی بالاتر و عظیم تر، 
که او توانست در طول سه سال خدمت، با محور قرار 
دادن منشور هفتگانه مورد تاکید و توصیه رهبر انقلاب، 
ضمن سامان بخشیدن به بنگاه های اقتصادی این آستان 
مقدس، تغییرات ساختاری در رویكرد خدمت رسانی این 

نهاد در رسیدگی به نیازمندان و مستمندان ایجاد کند.
واقعا پاکدستی و سلامت نفس از این بالاتر که او در این 
مجموعه بزرگ با ده ها بنگاه و شرکت تولیدی، اقتصادی 
و تجاری با سرفرازی به قوه قضاییه نقل مکان کرد، چراکه 
مخالفان و رقبا اگر چنانچه نقطه سیاه میکروسکوپی هم در 
خدمت و انجام وظیفه او می یافتند، تردید نکنید که اکنون 

در بوق و کرنا کرده بودند.

رئیسی که خود پرورش یافته دستگاه قضا است، با به 
دست گرفتن سکان قوه قضاییه اقداماتی از جمله برخورد 
با دانه درشت ها را شروع کرد که انصافا کار هر کسی نبود 
و او نشان داد که در برخورد با فساد و مفسدان هیچ خط 
قرمزی ندارد، همانگونه که اکنون نیز ضدیت با فساد و 
برخورد ریشه ای با رانت خواران و فاسدان به اصلی ترین 
شعار او در انتخابات تبدیل شده، چه بسا نام رئیسی به 
عنوان پرچمدار مبارزه با فساد درهم آمیخته و در تاریخ 

کشور ماندگار خواهد شد.
شاید ترس برخی چهره ها که عامل ایجاد بی تقوایی در 
انتخابات هستند، همین عملکرد و روحیه فساد ستیزی 
آقای رئیسی است، روحیه ای که زنگ خطر را برای برخی 
زالوصفتان به صدا درآورده و برای تخریب این سید مظلوم 

به هرکاری دست می زنند.
به نظر نمی رسد که بیان اقدامات رئیسی در دو سال اندی 
ریاست قوه قضاییه در این مقال اندک بگنجد، از بازگرداندن 
اعتماد مردم به دستگاه قضا که او از همان ابتدای پذیرش 
این مسئولیت آن را هدف عالی و نهایی خود قرار داد، 
تا ابهام زدایی و شفافیت از 63 حساب بانکی، برخورد با 
قضات متخلف و انفصال 60 قاضی، اصلاح ساختار، احیا 
صلاحیت و عملکرد شوراهای حل اختلاف، ساماندهی 
بانک ها و موسسه های اعتباری با سودهای ربوی و از 
همه مهم تر ناامن کردن فضا برای همه مفسدان بخصوص 
کله گنده هایی که چنان خورده و فربه شده بودند که ادعا 

می کردند کسی را یارای برخورد با آنها نیست.
به رغم همه این ادعاها رئیسی توانست البته و بطور قطع 
با پشت گرمی نظام و حاکمیت به این یکه تازی ها پایان 
دهد و اکنون نیز به نظر نمی رسد که به دنبال پست و 
مقام باشد، چرا که او به خاطر لیاقت و شایستگی هایش 
به بالاترین جایگاهها دست یافته است و این بار هم در پی 
دعوت های بی شمار از سوی مردم و همچنین شماری 
از مسئولان بلندپایه، نه آنکه شیفته قدرت باشد، بلکه 
به منظور ادای تکلیف وارد عرصه رقابت های انتخابات 

ریاست جمهوری شده است.
حال، نکته ظریف، جالب و سرشار از واقعیت که شاید 
بتوان از آن به عنوان یکی از شاخص ها، تفاوت ها، زیبایی 
و حتی از عجایب این دوره از انتخابات یاد کرد، این است 
که به رسم معمول هر رقابتی در دوره های گذشته هر 
نامزد و هوادارانش به دنبال فرد یا مجموعه ای اجماع ساز 

می گشتند، این درحالی است که در این دوره بدون هیچ 
اقدام، توصیه و سفارش، اجماعی خودجوش و گسترده ای 

گرداگرد نام ابراهیم رئیسی شکل گرفته است.
به تعبیر دیگر با وجود اینکه رئیسی به دفعات در هر 
موقعیت و مناسبتی تاکید کرده است که به هیچ وجه 
راضی به برپایی چندین ستاد و افراط و ریخت و پاش 
در تبلیغات و عکس و پوستر و هزینه نیست، اما این 
خود مردم هستند که دلخواه و از روی میل اقدام به راه 
اندازی ستادهای تبلیغاتی متعدد با عنوان های مختلف 

در حمایت از رئیسی کرده اند.
مایلم به عنوان یک فعال رسانه ای که تا کنون ده ها 
انتخابات سراسری در کشور را از نزدیک مشاهده، پیگیری و 
مورد پوشش خبری و تحلیلی قرار داده ام، اذعان کنم این 
اولین باری است که با چنین پدیده خودجوش و گسترده 
در حمایت از یک نامزد در البرز و شهرستانهای این استان 
مواجه می شوم و طبق خبر و ارتباط و اطلاعاتی که از 
دیگر استان ها دارم، این پدیده در کل کشور فراگیر شده 
و در جای جای ایران پهناور ستادهای مردمی حمایت از 
رئیسی برپا شده و بدون اغراق همچنان به تعداد آن ها 

افزوده می شود.
با این وصف چون هرگز به مطلق گرایی اعتقادی نداشته 
و ندارم، ترجیح می دهم با توجه به فضای بوجود آمده 
جمهوری  رئیس  عنوان  به  رئیسی  انتخاب  کشور،  در 
سیزدهمین دوره انتخابات را 99 درصد ارزیابی کرده و این 
انتخاب را به سهم خود خجسته و مبارک و راه گشا در قبال 

بسیاری از مشکلات   کشور بدانم.
شاید خالی از فایده نباشد، به همه آنانی که ساز مخالف 
کوک کرده اند و مدام مردم و افکار عمومی را از یک دست 
شدن مجموعه دولت و حاکمیت می ترسانند، یادآوری 
کنم که اولا لازم است انصاف و اخلاق را رعایت کرده و از 
هرگونه تهمت و توهین پرهیز کنند، دوم هم اینکه اجماع 
خودجوش مردم از یک سو و اجماع اکثریت قابل توجه 
دست اندرکاران کشور از بالاترین تا پایین ترین رده از سوی 
دیگر، روی شخصیت مدیر و مدبر و امتحان پس داده ای 
چون دکتر ابراهیم رئیسی، به راستی آیا چنین وحدت 
و رویکردی ضامن و تامین کننده منافع ملی و عمومی 

نیست؟
بنابراین، برای جمع بندی پایانی از همه دلسوزان و همه 
آن هایی که با روح و جانشان در پی سربلندی ایران و ایرانی 
هستند تقاضا می کنم، با توجه به اجماع بی نظیری که 
اکنون بین حاکمیت، دولت، نظام و مردم شکل گرفته، 
با رفتن پای صندوق های رای و انتخاب ابراهیم رئیسی 
که مورد وثوق و اتفاق نظر و رای اکثریت قرار گرفته است، 
فرصت را برای پایان بخشیدن به همه مشکلات کشور اعم 
از اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی و سیاسی غنیمت شمریم.

حائز اهمیت اینکه با مشارکت حداکثری و درصد بالای 
رای به رئیسی پاسخی یکپارچه، منسجم و جانانه به همه 
معاندان و بدخواهان ایران سرافراز خواهیم داد، پس تردید 
نکنیم که با وفاق و همدلی ایجاد شده در کشور، آینده بهتر 

توام با توسعه و پیشرفت در همین نزدیکی است.

برای اصلح بودن رئیسی همین بس که زالوصفتان تخریبش می کنند!

ابراهیم؛ کانون وحدت ملی

انتخابات
»سید امیرحسین قاضی زاده 

هاشمی« بیان کرد:
رئیس جمهور شوم هزینه درمانی 

سالمندان را رایگان می کنم
سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی نامزد انتخابات ریاست 
جمهوری در حاشیه ضبط برنامه تلویزونی در جمع خبرنگاران، 
گفت: بورس یعنی اعتماد، بورس یعنی اینکه صف های فروش 

تبدیل به صف خرید شوند.
وی با بیان اینکه این کار چه وقتی انجام می شود؟ افزود: 
وقتی امید به آینده بازار ایجاد شود. وقتی مردم متوجه شوند 
که سهامشان قرار است ارزش پیدا کند، طبیعتاً به جای صف 

فروش در صف خرید می روند.
نامزد انتخابات ریاست جمهوری تصریح کرد: از آنجا که مردم 
می دانند، قاضی زاده هاشمی برنامه جدی برای کمک به بازار سرمایه 

دارد، همین باعث ایجاد اعتماد و باعث برگشت بورس می شود.
قاضی زاده هاشمی افزود: البته برنامه هایی داریم که طبق آن 
موقتاً بخشی از منابعی که از بازار خارج شده است، برگردد. 
صندوق تسهیلات بازار فعال شود و یک سری اصلاحات نهادی 

نیز در بازار سرمایه انجام خواهیم داد.
وی افزود: بازار سرمایه برای بنده یکی از جدی ترین بازار های 
پولی کشور است و، چون بازاری محسوب می شود که در دولت 
هوشمند می خواهد با فساد مبارزه کند، می تواند بازار های غیر 

شفاف را شفاف کند.
نامزد انتخابات ریاست جمهوری همچنین گفت: بازار سرمایه، 
بازار پیشران است و نه فقط از این زاویه که الان ۵۰ میلیون نفر 
از مردم در آنجا گرفتار هستند، بلکه از زاویه ای که آینده نظام 
تأمین مالی ما، در بازار سرمایه رقم بخورد، به آن نگاه می کنم. 

ما حتماً برنامه های جدی برای بازار سرمایه داریم.
قاضی زاده هاشمی با بیان اینکه در حوزه سلامت نیز برنامه 
خیلی مفصلی داریم، اظهار داشت: در سابقه من، ریاست 
دانشگاه علوم پزشکی، عضویت در کمیسیون بهداشت است. 
هم پزشک و هم عضو ستاد ملی کرونا هستم، از این رو برنامه 

مفصل داریم.
وی تاکید کرد: ما طرح ملی سلامت داریم که از زمان تأسیس 
اجرای  رعایت  نظر  از  را  کرونا  قضیه  بهمن،   ۲۲ تا  دولت 
پروتکل ها و همچنین از نظر واکسیناسیون در کشور جمع 

می کنیم.
نامزد انتخابات ریاست جمهوری گفت: شبکه بهداشت و درمان 
کشور متعلق به ۵۰ سال قبل است و در طی ۴۰ سال گذشته 

فرسوده شده است و نیاز به بازسازی مجدد دارد.
قاضی زاده هاشمی تاکید کرد: ما نظام مراقبت از سلامت 
را در شهر ها توسعه می دهیم و این هزینه های بهداشتی و 
درمانی جامعه را به شدت کاهش می دهد. هم اکنون فرانشیز 
)پرداخت هزینه ازسوی مردم( به طور میانگین ۴۰ درصد است 
که طبق برنامه زمانبندی ما باید به کمتر از ۱۵ درصد برای 
جامعه تا ۷۰ سال و همچنین رایگان برای ۷۰ ساله به بالا باشد.
وی اظهار داشت: از این رو در این نظام، مراقبت و خدمات 
بهداشتی و درمانی که از مراکز دولتی دریافت می کنند، برای 

تمام ۷۰ ساله ها، رایگان می شود.
نامزد انتخابات ریاست جمهوری تصریح کرد: این برنامه جدی 
ما بر اساس منابع موجود است. بعضی از دوستان پیشنهادی 
دارد.  بار مالی  تومان  که مطرح می کنند ۱۲۰ هزار میلیارد 

نمی گویند منشأ مالی آن از کجا است؟
قاضی زاده هاشمی گفت: بر اساس منابعی که همین الان 
در حوزه سلامت است، یعنی در حساب ملی توسعه سلامت 
وجود دارد و جزو منابع موجود ما است را یک بازمهندسی 
می کنیم و کاری خواهیم کرد که حداقل سالمندان عزیز ما که 
بیشترین میزان استفاده از مراکز خدمات درمانی را دارند، مجبور 

نشوند هزینه کنند.

مهردادتیموری

مدیرمسئول

انتخابات  تا کنون ده ها  مایلم به عنوان یک فعال رسانه ای که 
سراسری در کشور را از نزدیک مشاهده، پیگیری و مورد پوشش خبری و 

تحلیلی قرار داده ام، اذعان کنم این اولین باری است که با چنین پدیده 
خودجوش و گسترده در حمایت از یک نامزد در البرز و شهرستانهای 
این استان مواجه می شوم و طبق خبر و ارتباط و اطلاعاتی که از دیگر 
استان ها دارم، این پدیده در کل کشور فراگیر شده و در جای جای 

ایران پهناور ستادهای مردمی حمایت از رئیسی برپا شده و بدون اغراق 
همچنان به تعداد آن ها افزوده می شود.



روزنامه

5
پنج شنبه 20 خرداد 1400-  شماره  764

انتخابات
در دومین نشست شورای مرکزی ستاد البرز رئیسی چه گذشت؟

دومین نشست شورا مرکزی ستاد البرز با حضور اعضای اصلی ساعت ۱۸ روز چهارشنبه ۱۹ خرداد برگزار شد.  در این جلسه بعداز تبادل نظر 
مقرر گردید. تمام ستادهای یاور  محرومین استان البرز نسبت به تلاش برای مشارکت مردم در انتخابات اهتمام داشته و در ستادها و 
برنامه از خدمات آیت الله به محرومین و برنامه های آیت الله رئیسی برای اداره کشور به مردم شریف بگویند و در تشکیل ستادها و کمیته 
ها و گروه های مجازی اخلاق و قوانین ومقررات را جزء ارکان تصمیم گیری و اجرا مد نظر داشته باشند و  در تمام ستادها و فعالیت ها به 

اولویت رعایت پروتکل های بهداشتی توجه خاص کنند. و در تولید محتوا نیز به مسائل اخلاقی و تبلیغات سالم توجه ویژه داشته باشند.

دوره  سیزدهمین  نامزد  رئیسی  ابراهیم  سید  آیت الله 
برنامه های  در حاشیه ضبط  ریاست جمهوری  انتخابات 
انتخاباتی خود در صدا و سیما به تشریح مواضع خود درباره 
رفع تحریم ها پرداخت و گفت: ما حتماً برای رفع تحریم های 
ظالمانه تلاش خواهیم کرد. راهکار این موضوع نیز موجود 

است.
وی افزود: با عزت و اقتدار و افتخاری که خداوند به این 
کشور و جوانان عطا کرده است کشوری قوی و توانمند 
کسانی  برابر  در  ذلیلانه  نباید  دولت  بنابراین  هستیم؛ 
که می خواهند حقوق مردم را ضایع کنند مواجه شود. 
رفع تحریم ها در دستور کار است و با قدرت آن را دنبال 

خواهیم کرد.

سفره مردم را نباید شرطی کرد

رئیسی خاطرنشان کرد: البته اقتصاد و بازار و سفره مردم را 
نباید شرطی کرد و به اتفاقاتی که قرار است بیرون مرزها 

بیفتد وابسته ساخت.
نامزد سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری تاکید 
کرد: اقتصاد ایران نه با تحریم و نه با هیچ تکانه ای نباید 
تحت تأثیر قرار بگیرد. این تکانه می خواهد کرونا باشد، 

تحریم باشد یا سیل و زلزله.
وی افزود: اقتصاد، بازار و سفره مردم نباید با این تکانه ها 
دچار نوعی تزلزل شود، ثبات در بازار و اقتصاد باید ایجاد 
شود. مردم باید بتوانند زندگی خود را پیش بینی کنند. اگر 
از خانواده ها یا بازاری ها در مورد خرید و فروش سوال کنیم 
می گویند ببینیم چه می شود. این وضع نمی شود و زندگی و 

اقتصاد و بازار را نمی توان با بی ثباتی پیش برد.

باید تزلزل بازار و تزلزل زندگی مردم پایان یابد

نامزد سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری عنوان 
کرد: ما باید به تزلزل بازار و تزلزل زندگی مردم پایان دهیم. 
ما باید با تصمیم گیری های شفاف، جدا از محرمانگی 
کشور را اداره کنیم. شفافیت در تصمیمات بسیار مهم 

است، مردم باید علت تصمیمات دولت را بدانند.
وی درباره شفافیت به طرح چند پرسش پرداخت و اظهار 
کرد: علت محرمانگی و این مخفی کاری چیست؟ علت عدم 
اقناع مردم نسبت به تصمیمات دولت چیست؟ چرا دولت 

نسبت به تصمیمات خود مردم را قانع نمی کند و با آنها 
حرف نمی زند؟ اینها به نظر من اشکال است.

نباید برای زندگی مردم در اتاقی در بسته تصمیم بگیریم

رئیسی تاکید کرد: باید با مردم حرف زد، آنها را قانع کرد و 
به حساب آورد. این به حساب آوردن مردم است. نمی شود 
برای زندگی مردم در اتاقی در بسته تصمیم بگیریم و آنها را 
در جریان نگذاریم. باید به مردم بگوییم اساس تصمیمات 

چه بوده و آنها خودشان همکاری خواهد کرد.
جمهوری  ریاست  انتخابات  دوره  سیزدهمین  نامزد 
خاطرنشان کرد: وقتی به قوه قضائیه آمدم دیدم رسانه ها، 
مجلسی ها و مسئولین دولتی درباره حساب خاصی که 
حدود ۲۵ سال پیش برای رئیس قوه قضائیه ایجاد شده 
بود دغدغه داشتند. این حساب مسئله ای برای مردم شده و 

به صندوق سحرآمیزی تبدیل شده بود.
وی تصریح کرد: من در مواجهه با این موضوع گفتم چرا 
باید این مسئله را از مردم مخفی کنیم. باید دخل و خرج، 
منابع و هزینه های حساب را به مردم بگوییم؛ بنابراین سه 
یا چهار ماه اول مسئولیت خود، این گزارش را به مردم دادم 

و این مسئله تمام شد.
رئیسی گفت: یکی از دغدغه های مردم هزینه سلامت است 
باید در راستای کاستن این هزینه اقدام کرد. سوال اصلی 
اینجاست که دفترچه های بیمه درمانی چقدر در داروخانه و 

بیمارستان اعتبار دارد.

کارت سبز اعتباری برای پذیرش و درمان بیماران
 طراحی می شود

را معتبر  بیمه  دفترچه های  باید  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
کنیم، گفت: باید نگرانی مردم نسبت به هزینه درمان با 

اعتباربخشی به بیمه تکمیلی کاهش یابد.
نامزد سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری تصریح 
امری  درمانی  هزینه های  در  خانواده  سهم  کاستن  کرد: 
ضروری است. وقتی مریضی به بیمارستان مراجعه می کند 
از او پول دریافت می کنند. باید کارت سبز اعتباری برای 
پذیرش و درمان بیماران طراحی شود. رئیسی تأکید کرد: 
باید هزینه سلامت از سبد خانواده کم شود. در شهرستان ها 
دسترسی به متخصصان سخت است. باید نظام عادلانه ای 

برای دسترسی به پزشک های متخصص ایجاد شود.

طرح تحول سلامت بسیار ناعادلانه بود و موجب افزایش 
فاصله طبقاتی شد

وی ادامه داد: بعضاً تهیه کالای پزشکی مثل انسولین آنقدر 
سخت می شود که خانواده ها از شهرستان به تهران مراجعه 

می کنند و در پیاده روها مستقر می شوند.
نامزد سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری با بیان 
اینکه باید نظام سلامت عادلانه باشد، گفت: طرح تحول 
سلامت از تصمیماتی بود که فاصله طبقاتی را افزایش داد. 
این طرح بسیار ناعادلانه بود، جیب برخی ها را به شدت پُر و 

جیب برخی را به شدت خالی کرد.

»سید ابراهیم رئیسی« بیان کرد:

سفره مردم را نباید شرطی کرد
آخرین خبر وزیر کشور از نحوه 
برگزاری انتخابات در ایام کرونا

عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشور با اشاره به جلسه هیئت 
کرد:  اظهار  کشور  وزارت  انتخابات  ستاد  با  اجرایی  مرکزی 
گزارش های مرتبط با انتخابات را به دوستان دادیم تا نظرات 
و پیشنهادهای آنها را بشنویم. امروز در حوزه امنیت انتخابات 
گزارش مفصلی از اقداماتی که درباره امنیت انتخابات از دی 
ماه شروع شده و ستاد امنیت انتخابات را در همه شهرهای 
ایران را تشکیل شده را تقدیم کردیم و اعلام شد که طبق 
پیش بینی ها و رصد مستمری که ما داریم در شرایط جاری 
انتخابات  زمان  در  خاصی  امنیت  موضوع  یک  با  مواجه 

نخواهیم بود.
وزیر کشور گفت: در بحث کرونا و مسائل بهداشتی انتخابات 
هم تاکید شد و توضیحاتی داده شد که هم تعداد شعبه ها را 
زیاد کنیم هم ساعات رای گیری را افزایش داده و هم تلاش 
کردیم شرایط مطلوب بهداشتی در تمام شعبه ها ایجاد کنیم.
وی خاطرنشان کرد: از همه عوامل اجرایی ما در شعبه ها 
تست PCR خواهند گرفت که مطمئن شویم همه سالم 
هستند که موجب تسری و شیوع بیماری نشوند. امیدواریم 
که با تمهیدات اندیشیده شده، حداکثر رعایت اصول بهداشتی 

را داشته باشیم.
حین  در  دیگر  مشکلات  درباره  شد:  یادآور  رحمانی فضلی 
همه  برق  قطعی  یا  و  تعرفه  کمبود  جمله  از  رای گیری 
پیش بینی ها را انجام دادیم، همه دستگاه های هویت یاب و 
هویت سنج ما آفلاین و همه مجهز به باتری هستند. ضمن 
اینکه به وزارت نیرو و مخابرات اعلام شده که در آن ۲۴ 
ساعت نباید هیچ قطعی برق و تلفنی در کشور وجود داشته 
باشد که دوستان نیز قول داده اند مشکلی وجود نداشته باشد.
وی تصریح کرد: در مورد تعرفه ها نیز به اندازه کافی،  یعنی ۱۰ 
درصد بیشتر از تعداد مشارکت کنندگان توزیع شده  است. با 
قاطعیت و صراحت می گویم که در فرآیند رای گیری از ابتدای 
حضور مردم در شعبه ها ثبت نام، رای گرفتن و رای دادن تا 
مرحله شمارش و تجمیع نهایی این فرآیند، چندین بار رفت 
و برگشت داده شده و از تجربه سال های قبل استفاده کردیم. 
به گونه ای که به هیچ وجه در این فرایند هیچ گونه تخلف و 

تقلب ممکن نبوده است.
این عضو هیئت دولت یادآوری کرد: در دوره قبلی نیز برخی 
مسائل مطرح بود و برخی شکایت شده بود که در مسیر قوه 
قضاییه رسیدگی شد و تقریباً بیش از ۹۰ درصد آنها تبرئه 
شدند و بقیه افرادی که محکوم شدند، به دلیل  فرآیند نبوده، 

بلکه در جانبداری و سخن گفتن بوده است.
وزیر کشور درباره میزان مشارکت نیز گفت:  مشارکت موضوع 
مشارکت زای  کانون های  فعلی  شرایط  در  اما  است  مهمی 
مدارس،  با کندی و عدم فعالیت مواجه هستند؛ مثلاً  ما 
مهم  کانون های  از  یکی  پرورش  و  آموزش  و  دانش آموزان 
مشارکت بود که در حال حاضر تعطیل هستند یا دانشگاه های 
اکنون  اما  بودند،  مهم  بسیار  سیاسی  مشارکت  نظر  از  ما 
تعطیل هستند؛ مساجد ما که محل برگزاری اجتماع و نمازها 
بوده در حال حاضر با تعداد اندکی آن هم فقط در حد نماز 

فعال هستند.
تبلیغات  شروع  با  امیدواریم  گفت:  راستا  همین  در  وی 
انتخابات شوراهای شهر و روستا این تبلیغات در افزایش 

مشارکت و گرمی بازار تبلیغات موثر باشد.
وزیر کشور در پایان گفت: برخی درباره مناظره ها و برنامه های 
تبلیغاتی کاندیداها نیز پیشنهاداتی داشتند که ما فردا در 
کرد.  خواهیم  بررسی  را  آنها  تبلیغات  کمیسیون  جلسه 
ظرفیت ها و امکانات برای برگزاری انتخابات خوب مهیا است 
تا شاهد حضور پرشور مردم و شرایط امن، سالم و قانونی 

برای انتخابات باشیم.

روز  جمهوری  ریاست  انتخابات  نامزد  رضایی  محسن 
چهارشنبه ۱۹ خرداد ۱۴۰۰ در گردهمایی اقوام ایرانی گفت: 
سال ۱۴۰۰ سال گشایش امور خواهد بود و غم و غصه ها 
کنار خواهد رفت و آغاز دوران جدیدی را برای شکوفایی 
ملت ایران در میدان اقتصاد و صعنت و کشاورزی، فرهنگ 
و برادری و دوستی شروع خواهیم کرد. این آغاز برای 
وحدت و برادری و دوستی همه اقوام سربلند ایرانی است. 

من از عزیزانی که در اینجا جمع شده اند تشکر می کنم.
رضایی گفت: دولت ما قطار انقلاب را بزرگ خواهد کرد 
و صندلی برای سوار شدن ایرانیان خارج از کشور هم در 

نظر خواهد گرفت. پنجاه درصد جامعه ما را بانوان تشکیل 
و  بیکار  الان  ما  جوانان  شوند.  فعال  باید  و  می دهند 
کارخانجات ایرانی تعطیل هستند. اقوام ایرانی و اقلیت ها 
را به عنوان فرصت و کلید طلایی پیشرفت باید دید و نه 
تهدید. اقوام ایرانی، کشور را تا کنون حفظ کرده اند. اکثر 
مرزهای ما را در طول تاریخ برادران اهل سنت حفظ کرده اند 

و دشمن را متوقف کرده اند.
نامزد انتخابات ریاست جمهوری با اشاره به پرچم مقدس 
ایران بر روی قلب خود گفت: این پرچم بر روی سینه 
من، نشان می دهد که دولت جدیدی برای بالا آمدن نقشه 
بازی  ایران تشکیل می شود و  برافراشته شدن پرچم  و 
جناحی را کنار می گذاریم و از شایستگان همه جناح ها 
استفاده می کنیم. ما به کسی سهم نمی دهیم، ما حق 
آنها را می دهیم. ما حق اقوام، جوانان، بانوان، اهل سنت 
تکریم  با  و  بدون منت  را  دیگر  استان های  و شیعیان 

می دهیم.
وی افزود: من دست همه اقوام ایرانی را می بوسم و به 
این بوسه افتخار می کنم. واقعاً به اقوام ایرانی عشق می 
ورزم. به زابل مظلوم که از خشک شدن هامون صدمه 
دیده است، به بندری ها، به بوشهری ها عشق می ورزم. 
به برادران عزیز عربم که جانانه در مقابل صدام ایستادند و 

علی هاشمی ها را تقدیم کردند. کمتر کسی علی هاشمی 
را می شناسد، عرب با غیرتی که در سوسنگرد و حمیدیه 
مقاومت  که  اولین کسانی  از  ایستاد.  مقابل صدام  در 
کردند، برادران عرب ما بودند. کردهای ایلامی، کرمانشاهی، 
کردستانی ها، سنندج و مریوان، مهاباد ما عزیز ما، خوی و 
ارومیه، تبریز و مراغه و اردبیل عزیز، گیلان و مازندران و 
گلستان، خراسان شمالی و جنوبی، مشهد عزیز ما، اصفهان 
و یزد و همه و همه بی نظیرند. همه مردم ایران سرمایه 

بی نظیر و عظیمی را به نام اقوام ایرانی تشکیل داده اند.
جوانان  میان  در  سلیمانی  قاسم  امثال  گفت:  رضایی 
گمنام و ناشناخته ایرانی زیاد است و از میان اقوام ایرانی 
چنین اسطوره هایی بر می خیزند و پرچم ایران را با عزت بر 
قله های دنیا نصب خواهند کرد. مهم این است که حق را 

به حق دار بدهیم و به این مشکلات پایان بدهیم.
رضایی گفت: رابطه خوبی که بین من و مقام معظم 
رهبری وجود دارد، دست من را برای خدمت بازتر می کند 
که با رهنمودهای ایشان، سیاست های کلی ابلاغی ایشان 
را اجرا کنم و تحولی اساسی را از بالا تا پایین با دست 
شما پیاده کنم. سربازان ما در ساحل مدیترانه دارند از 
صلح و امنیت پاسداری می کنند و شایسته نیست که 

خانواده هاشان نگران وضع معیشت باشند.

»محسن رضایی« بیان کرد:

رابطه خوبی که بین من و مقام معظم رهبری وجود دارد، 
دست من را برای خدمت بازتر می کند

انتخابات
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خردادماه 1365 داربی استقلال و پرسپولیس درست در اوج 
امتحانات نهایی ما در سال چهارم دبیرستان بود، چاره ای 
نداشتیم، باید از بین تجدید شدن و تماشای مسابقه داربی 

یکی را انتخاب می کردیم.
از  بار  و سه  که سی  نبود  الان  مثل  دوره،  آن  تجدیدی 
دانش آموز که در خانه اش نشسته و زیر باد کولر جواب 
کتاب   روی  از  یکی  یکی  خودش  دلخواه  به  را  سوالات 
بنویسد، تازه حس و حال نوشتن از روی کتاب را هم ندارند 

الان!
آن موقع امتحانات پنجم ابتدایی  نهم یا سوم راهنمایی 
و چهارم دبیرستان همانند کنکور به صورت سراسری برگزار 

می شد.
سوالات را از داخل پاکت های مهر و موم شده که از تهران 
به صورت یکپارچه برای تمام نقاط کشور می رفت در حضور 
بازرس، رییس دایره امتحانات نهایی، مدیر دبیرستان یا 
مدرسه و دو سه نفر از آموزش و پرورش سر ساعت باز 

می کردند.
یکی یکی کنار صندلی به صورت پشت و رو روی زمین می 
گذاشتند تا همه سوالات توزیع شود، بعد همانند مسابقات 
رسمی فوتبال، با اشاره رییس دایره امتحانات اجازه داشتیم 
سوالات را برداریم و ماراتن پاسخ ها شروع می شد، تقریبا 90 

دقیقه فرصت پاسخگویی داشتیم.
تحویل  را  ورقه ها  نخست  ربع  یک  همان  در  گروه  دو 
می دادند، یک گروه که خوانده بودند و جواب ها را راحت 
می نوشتند و برای زودتر تحویل دادن یک رقابت هم وجود 

داشت، که کی زودتر تحویل می دهد. 
یک گروه هم که کلا چندتا خط خطی می کردند ورقه را و 
خونسرد و بی خیال از همه چی و زودتر از همه از جلسه 
خارج می شدند  خیلی جالب است که بگویم برخی از این 
دوستان را که الان ارتباط داریم به جایگاه های بهتری از 

درس خوان های خیلی بچه مثبت رسیده اند.
یکی از همین دوستان که اصلا درس نمی خواند، در بهترین 
رشته تحصیلی در دانشگاه با رتبه عالی قبول شد و نشان 
داد که نظام آموزشی ما خیلی منطبق بر اصول نیست.)دهه 

60 تازه خیلی محتوای دروس خوب بود.(
بسیار   65 خرداد  پرسپولیس  و  استقلال  دیدار  بگذریم، 
حساس بود، شاهرخ بیانی در یک انتقال جنجالی آن فصل 
از استقلال به پرسپولیس آمده بود و جمعیت هم بالای 

یکصدهزار نفر در ورزشگاه آزادی حاضر بود.
تجدیدی و فرار از مدرسه و همه اینها را که به جان خریدیم 
و با چه مکافاتی تلویزیون پیدا کردیم و با دلهره و اضطراب 

منتظر شروع بازی بودیم که برق قطع شد!
لعنت براین شانس... قطعی برق در دهه 60 امری طبیعی 
بود ولی در آن لحظه مثل آوار روی سرمان خراب شد، من 
عادت داشتم تنهایی بازی را ببینم، خون خونم را می خورد 
و چنان استرس داشتم و عصبانی بودم که خواستم برم 
شرکت برق و هرچی از دهنم در میاد نثارشان کنم که به 
شکل معجزه آسایی برق آمد، درست همزمان با سوت آغاز، 

استاد منوچهر نظری، قاضی این دیدار بود.
پرسپولیس تقریبا همه جوره سرتر بود، دقیقه 12 بود که 
پنجعلی که یک لیبروی واقعی بود توپ را از دفاع به عمق 
دفاع راکد و کم تحرک استقلال فرستاد، ناصر محمدخانی 
چند متر عقب تر از سعید مراغه چیان دفاع پوششی یا 

لیبروی استقلال بود.
استارت های انفجاری ناصر محمد خانی واقعا ویران کننده 
بود، چه در تیم ملی و چه پرسپولیس، تمام مدافعان آسیا 
را روی یک خط دریبل  می کرد، مراغه چیان با خطای 
پنالتی ناصر محمدخانی را متوقف کرد، شاهرخ بیانی از 
سوی پروین مامور زدن پنالتی شد و گل اول، گل دوم 
را هم ناصر محمدخانی از وسط زمین استارت زد و چند 
نفر را دریبل کرد و شاهرخ بیانی را در موقعیت دومین 
گل قرارداد، گل سوم را ناصر محمدخانی خودش بازهم با 
تکنیک بالا و جاگذاشتن همه مدافعان استقلال زد تا یکی 
از بیاد ماندنی ترین داربی های ناصر محمدخانی و شاهرخ 

بیانی رقم بخورد.
سه نکته:

استقلال بعد از گل اول خیلی حمله کرد ولی مصدومیت 
وحید قلیچ و آمدن بهروز سلطانی درون دروازه سرخ ها 
توفیق اجباری شد تا بهروز با آن قد و قامت کشیده به 
عنوان مطرح ترین سنگربان پرسپولیس و تیم ملی مطرح 
شود، واقعا استایل بهروز سلطانی همانند دروازه بان های 

بلوک شرق و روس ها بود. 
سلطانی نقش زیادی در پیروزی پرسپولیس داشت چون 

استقلال رو به توپ های هوایی و ارسال از جناحین آورده 
بود و غلامرضا فتح آبادی که قد بلند و یکی از بهترین 
دروازه  می توانست  بود،  ایران  فوتبال  تاریخ  سرزن های 
پرسپولیس را با بودن وحید قلیچ که روی توپ های هوایی 
ضعف داشت باز کند ولی بهروز سلطانی با قد و قامت 
استاندارد و کشیده، چند بار توپ را از زیر طاق دروازه در آورد.
مطلق  حاکم  هوایی  توپ های  و  ها  در خروج  سلطانی 
18 قدم بود، دروازه بان و کاپیتان استقلال زنده یاد ناصر 
حجازی بود که موقعیت های زیادی را گرفت ولی خط 
دفاعی تیمش آشفته تر از این حرف ها بود و روی هر سه 

گل خط دفاع نقش اصلی را داشت.
گزارشگر بازی جناب جهانگیر کوثری که خودش بازیکن تاج 
و استقلال بود و تعصب زیادی هم روی استقلال داشت، 
اما در گزارش جهانگیر کوثری کوچکترین نشانی از تعصب 

رنگی دیده نمی شد.
اما چرا این مطلب را نوشتم، دیروز در حضور قناعتی از 
اعضای دور چهارم شورای شهر تهران توفیقی شد تا با 
ناصر محمد خانی و اردلان آشتیانی و محمد برزگر دیداری 
دوستانه داشته باشیم و به ناصر محمدخانی گفتم تیتر 
کیهان ورزشی بعد آن دیدار سال 65 این بود: فرارهای 8 

برای سه گل...
اگر ناصر محمد خانی الان بود می شد او را در بهترین 
تیم های بزرگ اروپایی دید، قدرت حمل توپ، دریبل های 
منحصر به فرد، سرعت و استارت های انفجاری و ویران 
کننده، چارچوب شناسی و از همه مهمتر ضربات کاشته 
او تقریبا همه در چارچوب بود و از هر 5 ضربه میانگین 
یکی را گل می کرد، زیبا ترین ضربه کاشته اش به چین در 
جام ملتها های 1984 سنگاپور بود که یادش بخیر تیتر زدند 

سوراخی بزرگ در دیوار چین...
نکته این دیدار پیشکسوتان فوتبال با قناعتی این بود که، 
سند مالکیت ورزشگاه های امام رضا و شهید کاظمی را بنام 

استقلال و پرسپولیس خواهیم زد.

داربی خرداد 1365 سرخابی ها 
و ستاره ای به نام ناصر محمدخانی!

نوستالژی دیدگاه

تعطیلِ تعطیل؛

مدیران استقلال، همچنان
 زیرِ چتر حمایتی وزارت ورزش!

حدود یک هفته از جلسه وزیر 
ورزش و جوانان و معاونینش 
با هیئت مدیره و مدیرعامل  
و  گذشت  استقلال  باشگاه 
از  بیش  آبی ها  اوضاع  حالا 
قبل نگران کننده تر شده است، 
همه  آن  با  استقلال  باشگاه 
برو بیا و اسم رسم، حالا به 
لطفِ اقایان، روزگارِ غریبی را 

می گذراند و روز به روز شرایط سخت تری را دنبال می کنند.
توجه شما را به پاراگراف زیر جلب می کنم: 

یکی از طلبکاران باشگاه استقلال با یک دستگاه خاور و حکم 
قضائی برای توقیفِ اموال باشگاه به ساختمان باشگاه رفت، 
باشگاه استقلال پول نداشت، فرهاد مجیدی پول غذای بازیکنان 
را از جیبش داد، اعتصاب بازیکنان استقلال با تنها ۴۰ درصد 
دریافتی در هفته آینده، حضور مشاور فرهاد و خرید بازیکنان 
جدید، با مخالفت مدیرعامل و عدم توانایی مالی باشگاه، در 

هاله ای از ابهام قرار گرفت.
این سه خبر تنها، وضعیت باشگاه استقلال در سه چهار روز 

اخیر است.
در شرایطی که هفته گذشته، هیئت مدیره باشگاه، در اقدامی 
»نمایشی«، استعفای دسته جمعی شان را تقدیم جناب وزیر 
کردند و پس از آن، در جلسه ای هفت ساعته، حکم ابقای آقای 
مدیرعامل توسط جنابشان صادر شد و استعفای پوشالی اقایان 
»وِتو« شد، گویا آن طور که مشخص است، در جلسه وزیر و 
مدیران باشگاه استقلال، ماجرای اختلافِ کذایی هیئت مدیره و 
مدیرعامل، با گل و شیرینی حل شده و دوستان با یک روبوسی 
به کارشان ادامه دادند و بازهم داداشی شدند، فعلا هم نه عضو 
جدیدی جایگزین اسماعیل خلیل زاده شد و نه مشکل امضا 
باشگاه حل شده است، فعلا خطر رفع شده و رفقای شفیق 

هنور بر سر کارند.
داستانِ غم انگیزِ استقلال در دولت دوازدهم مشخص است، 
باشگاه که اسیر یک عده سهم خواه و مواجب بگیر شده که 
اندی صدرات جنابشان در وزارت  خوب در این چهارسال و 
ورزش، در کنار نام استقلال، به نان و نوا رسیدند و قد علم 

کردند .
در این دوران، استقلال به محل بروبیای مدیرانی تبدیل شد، 
که با سیستم »یکی بدتر از دیگری«، خونِ هوادار را به جوش 
آوردند، سرمایه های استقلال سال به سال بیش تر از بین رفت و 
پروژه تضعیف کلید خورد، اما هرچه استقلال به ورطه نابودی 
کشیده می شد، همین آقایان مدیر در بستر باشگاه استقلال، 

قدرتمندتر شدند و برندهای اقتصادی شان بیشتر گُل کرد.
داستان مدیرت فعلی استقلال هم به همین روال است، با 
چنین عملکرد اسفناکی، هنوز هم زیرِ چتر حمایتی وزارت 
ورزش، قرار دارند، در این بین توفیق خاصی بین هیئت مدیره 
و مدیرعامل نیست، منصوبان وزارت ورزش، مهره هایی هستند 
که هیچ اختیاری از خود ندارند و هرچه که اربابشان بگویند 
را با تمامِ قوا انجام می دهند، حالا اینکه شرایط استقلال قمر 
در عقرب است و همه چیز روی هوا است، اصلا مهم نیست، 
تعطیل،  مدیره  تجاری دوستان، هیئت  برندهای  فدای سر 
مدیرعامل تعطیل، همین هشتگ ستاره سوم تبدیل به تنها 
اقدام مدیریتی شان شده است، که عوام را فریب بدهند و موج 

سواری کنند تا وقت بخرند و به اهدافشان برسند.
چهار سال گذشت این دو ماه هم می گذرد، اما این دوران در 

تاریخ ورزش این مرز و بوم برای همیشه می ماند، والسلام...
و  آسیا  ناشنوایان  کنفدراسیون  کنگره  دوازدهمین  در 
اقیانوسیه که به صورت مجازی برگزار شد، محمد پرگر به 
عنوان رییس کنفدراسیون ورزش های ناشنوایان آسیا و 

اقیانوسیه انتخاب شد.
روابط عمومی فدراسیون ورزش های ناشنوایان اعلام کرد 
که، انتخابات رییس و دبیرکل کنفدراسیون ناشنوایان آسیا و 
اقیانوسیه در  دوازدهمین کنگره این کنفدراسیون با حضور 
مجازی و غیرمجازی ۲۵ نماینده از کشورهای این قاره در 

مرکز همایش های بین المللی جزیره کیش برگزار شد.
در انتخابات رییس کنفدراسیون ورزش های ناشنوایان آسیا 
- اقیانوسیه، محمد پرگر از ایران، داوید پیترز از استرالیا و 
احمد فاضل از بحرین برای کرسی ریاست نامزد شده بودند 

که پرگر ۹ رای، پیترز ۶ رای و فاضل ۲ رای را کسب کرد 
و ریاست کنفدراسیون به ایران و نایب رییسی آن نیز به 

بحرین رسید.
نمایندگان ۹ کشور برای شرکت در این کنگره و انتخابات 
به صورت حضوری و نمایندگان  ۱۶ کشور نیز به صورت 

آنلاین دنبال کردند.
افغانستان، اندونزی، ایران، عراق، کره، قرقیزستان، مالزی، 
تایلند و ازبکستان ۹ کشوری بودند که نمایندگان آن ها 
در کنگره به صورت حضوری شرکت داشتند و نمایندگان 
کشورهای استرالیا، چین تایپه، ژاپن، هند، قزاقستان، 
و  بحرین  فلسطین،  مغولستان،  لبنان،  اردن،  کویت، 

پاکستان آنلاین به انتخابات پیوستند.

رییس کنفدراسیون ورزش های ناشنوایان آسیا و اقیانوسیه انتخاب شد

موافقت بازیکنان برزیل برای حضور در کوپا آمه ریکا
بازیکنان تیم ملی برزیل در بیانیه ای اعلام کردند که در رقابت های کوپا آمه ریکا شرکت 
خواهند کرد، کنفدراسیون فوتبال آمریکای جنوبی تصمیم گرفت که برزیل را به عنوان 
میزبان رقابت ها انتخاب کند که این با اعتراض بازیکنان این کشور همراه شد، برزیلی 

ها پیش از این اعلام کردند که مخالف میزبانی کشور خود برای کوپا آمه ریکا هستند.

محمدرضاولیزاده

دبیرتحریریه

سیدرضافیضآبادی

نویسندهوروزنامهنگار



روزنامه

7
پنج شنبه 20 خرداد 1400-  شماره  764

ورزشی
پرسپولیس به دنبال ساسی!

فرجانی ساسی با الزمالک مصر تابستان قصد دارد که الزمالک را ترک کند، او پیشنهادهای 
زیادی دارد که یکی از آنها از پرسپولیس ایران است، سایت ترانسفر مارکت اعلام کرد که 
باشگاه پرسپولیس با ساسی در ماه می قبل وارد مذاکره شد و تا حدودی هم با او به 

توافق دست پیدا کرد.

هنوز هم وزیر ورزش و جوانان اصرار بر واگذاری استقلال 
این  با  چقدر  دارد،  خصوصی  بخش  به  پرسپولیس  و 
شعار کلیشه ای و از بن و ریشه، بی اساس، وقت مردم و 
رسانه ها را گرفتند و عجیب است که هروقت به بن بستی 
می خورند)این دوره وزارت سلطانی فر تقریبا هر ماه یک 
بن بستی در ورزش داشتیم( می زنند به کوچه فرعی و 
بحث واگذاری استقلال و پرسپولیس و یا بردن این دو 

باشگاه به بورس را پیش می کشند.
هر بار هم ما نوشتیم آقاجان نمی شود، می گفتند اینها 
و  جانبه  همه  توسعه  مخالف  نمی شود  می گویند  که 
پیشرفت فوتبال هستند، انگار که ورزش ایران خلاصه 
شده در فوتبال و آنهم تیم ملی و استقلال و پرسپولیس.

خدا پدر و مادر روسای فدراسیون های صادق و کاربلد 
و از جنس ورزش را بیامرزد که در این بلبشویی که بر 
فضای ورزش حاکم شده پرچم ورزش را بر افراشته دارند 
و با وجود همه تنگناها و مشکلات ونارسایی ها سهمیه 
و  داخلی  مسابقات  گیرند،  می  پارالمپیک  و  المپیک 
آسیایی و جهانی را برگزار می کنند و تیم های ملی را اعزام 

می کنند و نمی گذارند این چراغ خاموش بماند.
البته که نباید از نقش موثر کمیته ملی المپیک و هیات 
اجرایی و رییس و به خصوص دبیر کل آن گذشت، چه 
اینکه این گروه خداوکیلی کارشان را به درستی انجام 
می دهند و سهمیه ای کسب شده توسط ورزشکاران ایران 

بیانگر برنامه ریزی اصولی کمیته المپیک است. 
بنابراین خداقوت به سیدرضا امیری صالحی و کیکاووس 
سعیدی رییس و دبیر کل کمیته و هیات اجرایی که 
بدون توجه به ضعف وزارت ورزش کاروان ورزشی ایران 
را به درستی هدایت می کنند و امیدواریم که تلاش آن ها 

در توکیو ببار بنشیند.
حضور کیکاووس سعیدی قهرمان کاراته و سرمربی کاراته 
تا  به گام طی کرده  را گام  پله ها  و مدیری که همه 
در مسند دبیرکلی کمیته بنشیند و برای موفقیت ورزش 
ورزش  برای  نعمت  یک  کند،  تلاش  روز  شبانه  ایران 
کشورمان در این وانفسای بهم ریختگی و آشفتگی وزارت 

ورزش و جوانان است.
وزارتی که آنقدر ضعیف کار کرده که الان اغلب مدیرانش 
جذب ستادهای رقیبِ اصلاح طلبان شده اند و این بدلیل 
عملکرد ضعیف وزیر و دوستانش می باشد که اینگونه 

علنی مدیران وزارت ورزش در اردوی رقیب حضور دارند.
از طرفی بنابر گفته علیرضا دبیر رییس فدراسیون کشتی 
تا قبل از کرونا آمار یک میلیون نفری در رشته ورزشی 
کشتی داشتیم و اکنون این رقم به 40 هزار نفر کاهش 

یافته است!
در همین ورزشگاه کارگران شهید معمتدی، بالای 500 
تمرین  فلاح  اکبر  کشتی  آکادمی  در  جوان  و  نوجوان 
می کنند و اکنون مدت ها است این روند تغییر یافته و 

فقط در مسابقات رسمی شرکت می کنند.
وزارت ورزش اگر از هیاهوی فوتبال فاصله می گرفت به 
فکر 17 هزار باشگاه خصوصی بود که اکنون 18 ماه است 
یک ریال درآمد ندارند، اجاره می دهند، پول کارگر و حفظ و 
نگهداری می دهند و یکی یکی در حال تغییر کاربری به 

قلیان سرا و سایر مشاغل هستند.
را به سرجای  بار دیگر این ها  از کرونا  آیا می توان بعد 

خود برگرداند؟
و اما شاهکار بزرگتر را در آمار اخیر کمیته بین المللی 
که  ورزشکاری   29 از  که  کنیم  مشاهده  باید  المپیک 
پناهنده دیگر کشورها شده اند و با پرچم ioc در المپیک 
توکیو شرکت می کنند، 5 نفرشان ایرانی و از قهرمانان بنام 

هستند.
این 5 نفر کسانی اند که مجوز المپیک را گرفته اند وگرنه 
بیش از 30 ورزشکار ملی پوش ایران در همین دو سه 

ساله پناهنده دیگر کشورها شده اند.
موفق  سرمربی  مهماندوست  رضا  اگر  مثال  طور  به 
تکواندوی آذربایجان و یکی از فنی ترین مربیان جهان از 
سوی صندوق حمایت از قهرمانان و از سوی فدراسیون 
محمدرضا پولادگر مورد بی مهری قرار نمی گرفت، هرگز 

ایران را ترک نمی کرد.
همه تکواندوکاران اذعان دارند که بعد از مهماندوست 
هیچ مربی دیگری نتوانسته همانند او با ملی پوشان 
ارتباط منطقی برقرار کند برای همین هر 6 ماه یک مربی 

در تیم ملی تکواندو تغییر می کند.
خسارات چند صد میلیاردی ناشی از بی درایتی و دخالت 
بنام  نشین  خانه  مربی  انتخاب یک  در  وزیر  مستقیم 
ویلموتس و بدهی های فدراسیون فوتبال و باشگاه های 
استقلال و پرسپولیس هم جای که اگر بنا به رسیدگی 
باشد همین امروز حکم عدم صلاحیت وزیر ورزش را باید 
بزنند اما چه کنیم که خسارات روحی و روانی و معنوی 
که به ورزش ایران وارد شده با عزل وزیر هم درست نمی 
شود چون نه در عمرانی کاری شده و نه در ورزش همگانی 
و قهرمانی جز چیدن چند نفر در فدراسیون ها برای رد پایی 
که بعد از تغییرات دولت بتوانند پرونده ها را به میل خود 

رفع و رجوع کنند.
ماجرای پناهندگی ورزشکاران کشورهای مختلف و در 
رشته های مختلف در سال های اخیر رواج زیادی پیدا کرده 
و همین موضوع باعث شده تا مسئولان برگزاری المپیک 
ورزشکاران  این  درخواست  به  ای  ویژه  شرایط  توکیو 
برایشان در نظر بگیرند تا زیر پرچمی واحد و در تیمی 

واحد مبارزه کنند و امتیازاتشان جداگانه محاسبه شود.
اخیراً 50 ورزشکار از رشته های مختلف ورزشی درخواست 
حضور در المپیک 2020 توکیو تحت عنوان تیم پناهندگان 
را داشتند که با درخواست تعدادی از آن ها موافقت شد و 

تعداد زیادی از این نفرات هم ورزشکاران ایرانی هستند.
ملی  کمیته  از 13  و  ورزشی  رشته  در 12  ورزشکار   29
المپیک میزبان )NOCs( عضو تیم المپیک پناهندگان 

المپیک توکیو 2020 خواهند بود.
 )IOC( کمیته بین المللی المپیک )EB( هیئت اجرایی
امروز ترکیب این تیم 29 نفره را اعلام کرد که 5 نفر از 

آنها ایرانی هستند.
هامون  آلمان،  از  نفره  یک  کایاک  در  فضل الله  سعید 
درفشی پور در کاراته از کانادا، جواد محجوب در جودو از 
کانادا، دینا پوریونس در تکواندو از هلند و کیمیا علیزاده 
در تکواندو از آلمان، ورزشکارانی با اصلیت ایرانی در تیم 

پناهندگان هستند.
این ورزشکاران از بین ورزشکاران پناهنده ای که هم اکنون 
برای  المپیک  بورسیه های  برنامه  طریق  از   IOC توسط 

ورزشکاران پناهنده پشتیبانی می شوند، انتخاب شدند.
این آمار بالای ورزشکاران ایرانی نگران کننده و ناراحت 
کننده است و متاسفانه مسئولان ورزش کشور هم در این 
خصوص پاسخگو نیستند، که چرا آمار ورزشکاران پناهنده 
ایرانی به سایر کشورها تا این اندازه بالاست و سرمایه های 
ورزش کشور که سال ها روی آن ها سرمایه گذاری شده 
و افتخارات ملی ما محسوب می شوند به این راحتی با 
وعده پول و امکانات از ایران خارج می شوند و این زیان 

بزرگ به ورزش وارد می شود.

تیم ملی والیبال کشورمان وارد مرحله جدید و در عین 
حال سختی شده است و باید در مصاف با تیم های قدری 
و  لهستان  فرانسه،  آرژانتین،  آمریکا، صربستان   همانند 
برزیل پیکار کند و جوانان که تازه پای به میدان جهانی 
گذاشته اند، امتحان پس بدهند تا ما را به حضور در بازی 

های المپیک امیدوارتر کنند!
البته این حقیقت را باید بپذیریم که کار تیم ملی والیبال 
کشورمان در مراحل پیش رو سخت تر از بازی های قبلی 
خواهد بود و باید با تیم های مطرح جهان بجنگیم و در این 
برهه است که توانمندی یاران ما، به سنگ محک واقعی 
خواهد خورد و قابلیت ها آشکار خواهد شد، به واقع قدرتِ 
کارآیی جوانان و بزرگان باتجربه نمود بیشتری پیدا می کند.

قضاوت درباره مسائل فنی تیم ملی هم قدری زود است 
و باید منتظر بمانیم و ببینیم در هفته سوم چه نتایجی 

حاصل خواهد شد.
و  نام  جویای  و  جوان  نیروهای  از  سرشار  ایران  والیبال 
باتجربه های بسیاری است که سابقه بازی در کشورهای 
روسیه، صربستان،  ایتالیا،  لهستان،  نظیر  صاحب سبک 

ترکیه و... را در کارنامه درخشان خود دارند.
وقتی به ترکیب تیم ملی نگاه می کنیم، پی به این حقیقت 
انکار ناپذیر می بریم، که مهره های جوان و در عین حال 
مطمئنی به تیم ملی فرا خوانده شده اند، که از ظرفیت و 

قابلیت های بسیار خوبی برخوردارند.
جوانانی نظیر بردیا سعادت ۱۹ ساله با دو متر و پنج سانتی 
متر قد، به حق پدیده نوظهور در پست قطر پاسور است، 
همراه با صابر کاظمی دو یار جوان پشت خط زن در کنار 
امیر غفور امتیاز آورترین بازیکن پشت خط زن تیم ملی 
که از جمله بازیکنان تاُثیر گذار تیم بشمار می آید، چهره 
های پرفروغ در دریافتی قدرتی شاخص تیم ملی عبارتند از: 
میلاد عبادی پور، میثم صالحی، امیرحسین اسفندیار، پوریا 

فیاضی و مرتضی  شریفی.
اما در بخش سرعتی زن ها هم چهره های صاحب نام  و 
بهترین  از  یکی  موسوی  محمد  سید  همچون  تابناکی 
مدافعان روی تور جهان، مسعود غلامی، علی اصغر مجرد، 
علی شفیعی و رضا عابدینی را داریم که با ویژه گی های 

خاص خود در خط دفاعی هم اثر گذارند.
آرمان صالحی لیبرو جوان در بازی های دو هفته گذشته، 
و  روشن  آینده ای  از  نشان  شد  گرفته  خدمت  به  هرگاه 
مبرهن از خود برجای نهاد و در کنار محمدرضا حضرت پور 
که در توپ رسانی و ساعد زنی ید طولائی دارد، لیبروهای 

قابل اعتمادی بشمار می آیند. 
البته فراموش نکنیم که آقای آلکنو با انتخاب کادر فنی 
قوی نظیر توماس به عنوان دستیار اول، محمدرضا تندروان، 
دستیار دوم و استفاده از اطلاع رسانی دقیق نوید مشجری 
آنالیزور با دانش با تمرکز و آرامش خاطر در تعویض ها و 
درخواست وقت استراحت که به واقع زمان انتقال استراتژی 

و رهنمودهای راهبردی است بر روند بازی تسلط دارد.  
در بازی های روز اول هفته سوم صربستان ۳ بر ۱ از سد 

آلمان گذشت و پنجمین پیروزی خود را رقم زد.
ژاپنی ها با همین نتیجه به سختی از سد تیم استرالیا 
گذشتند، فرانسه هم سه بر یک بر تیم روسیه که نشانی از 
گذشته والیبال تزارها نداشت غلبه کرد و برد سه بر صفر تیم 
اسلوونی در تقابل با تیم کانادا دور از انتظار و شگفت آور 

بود!
دیدار نفسگیر ماراتن گونه دو تیم آرژانتین و ایتالیا میزبان 

مسابقات هم ۳ بر صفر به سود ایتالیا خاتمه پیدا کرد.

اما در ادامه بازی های هفتمین روز از رقابت های لیگ 
ملت ها که در شهر ریمینی ایتالیا جریان دارد، تیم ایران بار 
دیگر در غیاب امیر غفور که همچنان از درد شانه رنج می برد 
و به صلاحدید پزشکان معالج و سرمربی تیم یک هفته 
دیگر باید به استراحت و ادامه درمان بپردازد، با ترکیب 
سعید معروف، سید محمد موسوی، میثم صالحی، صابر 
کاظمی، میلاد عبادی پور، مسعود غلامی و آرمان صالحی 

)لیبرو(، ست اول را در تقابل با تیم آمریکا آغاز کرد. 
تیم آمریکا در غیبت اندرسون ) پاسور دوم ( و کریستنس، 
با ترکیب دیفالکو، اریک شوجی، اوریل، انسینگ، جندریک، 

موگوتوتیا و ساندر پای به میدان نهاد.
شروع طوفانی با سرویس های بدون دریافت صابر کاظمی 
تیم ایران را ۵ بر ۱ پیش انداخت! گرچه تلاش سرمه ای 
بازیکن  بهترین  دیفالکو  درخشش  روی  آمریکا  پوشان 
این تیم اختلاف امتیاز جمع شد و دو تیم به تساوی 
رسیدند اما تیم ایران متکی به نیروی جوانی کاظمی و 
میثم صالحی و تجربه موسوی، عبادی پور، پاس های بی 
بدیل سعید معروف، دفاع عالی روی تور غلامی توپ گیری 
تحسین برانگیز آرمان صالحی بود و شاگردان ولادیمیر آلکنو 

موفق شدند، ست اول را ۲۵/ ۱۹ به سود خود تمام کنند.
به طور  تیم  دو  و  بود  در ست دوم شرایط متفاوت  اما 
مساوی کسب امتیاز می کردند و این نشان می داد که جان 
استرو مربی آمریکایی که از سال ۲۰۱۳ به عنوان سرمربی 
این تیم برگزیده شده در تاکتیک بازی تغییراتی داده ولی 
شور و شوق پیروزی برو بچه های باغیرت تیم ملی، به 
دلایل گوناگون و تفکرات تاثیرگذار آلکنو مربی فکور روسی، 

بار دیگر برتری تیم ما را در پی داشت.
دوبله  آبشارهای  و  ترکیبی معروف  و  پاس های متنوع 
وسط میثم و دیگر مهاجمان بلند پرواز تیم ملی ایران، 
تمام نقشه های جان استرو را نقش بر آب کرد و با کسب 
امتیاز مستقیم کاظمی از سرویس امتیاز ۲۴ برای ایران 
حاصل شد و در نهایت ست دوم که سخت و تنگاتنگ 
پیش می رفت با حساب ۲۵/ ۲۳ به سود تیم ایران خاتمه 

یافت. 
ست سوم هم با آبشارهای میثم صالحی و صابر کاظمی 
با پیشتازی بچه های ما دنبال شد، اریک شوجی لیبروی 
آمریکایی ها بر خلاف آرمان صالحی، در دریافت ها خیلی 
ضعیف عمل کرد، تلاش چشمگیر وقابل تقدیر بازیکنان 
جوانان غیور ایران در جمع کردن توپ های سردفاع واقعاً 
دیدنی بود  دفاع بی نقص ایران اجازه آبشار زنی را از بازیکنان 
آمریکا گرفته بود، همچنین جندریک یار قدرتی آمریکا هم 
بارها در مقابل دفاع یاران بلند بالای ما کاری از پیش نبرد.
رقابت فشرده، حساسیت بازی رفته رفته جذاب تر می شد 
تساوی در امتیاز ۲۳ موُید این واقعیت است، ولی نمایش 

جذاب و دیدنی قرمز پوشان ایران با دفاع عالی موسوی و
کسب امتیاز مستقیم ۲۵ با سرویس صابر کاظمی، بزرگ 
ترین شگفتی این دوره مسابقات رقم خورد و تیم ایران 
فاتح ۲۵/ ۲۳ ست سوم و ۳ بر صفر این بازی حساس 
شد، تا آمریکا را در ایتالیا به زانو درآورد، این پیروزی بسیار 

ارزشمند را به ملت شریف ایران تبریک می گوییم.

دیدگاهمکث

پنج ایرانی با پرچم ioc در المپیک توکیو؛

این آبروریزی را کجای دل پنهان کنیم؟
در سومین ایستگاه مسابقات لیگ والیبال ملت ها؛

ایران ۳-۰ آمریکا؛ ایران در ایتالیا، 
آمریکا را به زانو درآورد!

سیدفرشادفیضآبادی
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